
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. február 28. (18:00-18:42)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Tóth Cintia Elnök

2. Ehrenberger Blanka Alelnök

3. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

4. Horváth Szonja Gazdasági Bizottság elnöke

5. Szupkay Benedek Kommunikációs Bizottság elnöke

6. Szépréti-Nagy Dorka Tanulmányi Bizottság elnöke

7. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

8. Gál Anna Perspektíva főszerkesztő

9. Lorna Emma Jones Vendég

10. Maller Hanga Vendég

11. Téglási Berta Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 7 mandátummal határozatképes.
Tóth Cintia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Téglási Berta.
A javaslatot az Elnökség 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:
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1. Beszámolók

2. Titkárokkal való egyeztetés

3. Egyebek

Az Elnökség 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Beszámolók

Tóth Cintia kezdi meg a beszámolók sorát a sajátjával. Beszámol arról, hogy 20-án
részt vett a Küldöttgyűlésen, 21-én pedig tartottak egy megbeszélést a Gólyatáborról, ahol az
EHÖK erre vonatkozó tagjai és a PPK-s főszervezők voltak jelen. Ezen meetingen többek
között szó esett a létszámról és a pénzügyekről is. A szerdai napon EHÖK Elnökségi ülésen
és EHÖK Küldöttgyűlésen is jelen volt, csütörtökön pedig megbeszélést tartottak a Gólyahét
főszervezőivel a szervező koordinátor és a csoportvezető koordinátor személyeiről. Az EHÖK
Elnökségi ülésen felmerült témák majd Fejes Zsófiát fogják érinteni, de őt ezzel külön meg
fogja keresni. Továbbá azt osztja meg, hogy a tegnapi napon részt vett egy tanulmányi
ösztöndíjszámításról szóló megbeszélésen, amik a héten már meg is fognak jelenni Neptunban
a hallgatóknak. Végezetül pedig február 24. és 26. között HÖOK Küldöttgyűlésen volt jelen.

Horváth Szonja arról számol be, hogy 20-án ő is részt vett a Küldöttgyűlésen, 21-én
pedig az EHÖK Gólyatábor témájú megbeszélésén. 22-én tartottak egy kisebb megbeszélést a
Gólyatábor főszervezőivel, ami után EHÖK Küldöttgyűlésen is megjelent. 23-án részt vett a
koordinátorok kiválasztásán és segített elbírálni a szociális támogatásokat.

Szupkay Benedek beszámol arról, hogy ő is részt vett február 22-én az EHÖK
Küldöttgyűlésen, február 24-26-ig pedig a HÖOK Küldöttgyűlésen is. Újdonságként azt tudja
megosztani, hogy folyamatosan promózzák a szemeszternyitó karibulit.

Ehrenberger Blanka arról számol be, hogy hogyan áll a HÖK-ös összetartás
szervezése.

Tóth Dorottya Panna beszámol arról, hogy 20-án ő is jelen volt a Küldöttgyűlésen,
majd az EHÖK-ös megbeszélésen is. Ugyanígy 22-én a főszervezőkkel megrendezett
megbeszélésen is részt vett, majd 23-án a Gólyahét főszervezőivel is megbeszélték, hogy kik
lennének megfelelő koordinátorok. Nemrég elment a Remix nevű szórakozóhelyre egy
helszínnejárásra, ugyanis ott tervezik megtartani a szemeszternyitó karibulit, ezzel
kapcsolatban a TáTK-val is volt egy találkozója. Ő is leutazott a 24-26-ig megtartásra
rendezett HÖOK Küldöttgyűlésre, tegnap pedig elindultak a második féléves Animátor
képzések az újonnan képződő Animátoroknak, a mai nap tartják a jelenlegi képzők képzését.
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Téglási Berta arról számol be, hogy ő is részt vett a 20-ai Küldöttgyűlésen, emellett
elmondja, hogyan állnak a doktorandusz választások. Továbbá a mai nap reggelén részt vett a
Pszichológia Intézeti Tanácson.

Gál Anna beszámol arról, hogy 20-án ő is megjelent a Küldöttgyűlésen, 26-án pedig
utódképzésről szóló megbeszélést tartott. Örömmel jelenti be, hogy március elején 3
rendezvénynek is elébe néznek. Továbbá azt osztja meg, hogy április 17-én kerül majd
megrendezésre a Verses Est, amiről már sikerült is egyeztetnie Aranyosi Blankával.

Szépréti-Nagy Dorka arról számol be, hogy 20-án ő is részt vett a Küldöttgyűlésen,
ezen kívül pedig szintén segédkezett a szociális támogatások elbírálásában. A tegnapi nap
folyamán megbeszélésen vett részt Somogyvári-Korb Attilával a jelen félévi ösztöndíjak
számításáról.

Andrónyi Réka beszámol arról, hogy 20-án ő is jelen volt a Küldöttgyűlésen, ezen
kívül csak a szombathelyi HÖK iroda jelenlegi technikai gondjairól tud mesélni.

2. Titkárokkal való egyeztetés

Tóth Cintia azzal felvezeti a titkárok rendkívül jelenlétét, miszerint összeírták, hogy
mostanában milyen nehézségeket vesznek észre a HÖK iroda működtetésével kapcsolatban.

Lorna Emma Jones magához veszi a szót. Megosztja az Elnökség jelenlévő tagjaival,
hogy főleg a Gólyabáli előkészületeknél volt észrevehető, hogy a kommunikáció mennyire el
volt csúszva, a jegyeladás így nem tudott gördülékenyen folyni. Egy másik problémát érintve
azt szeretnék kérni, hogy mindenképpen legyen egy tanulmányi ügyekről és ösztöndíjakról
szóló kisokos a titkároknál, mivel rengetegen érkeznek be ilyesmi témájú kérdésekkel, amikre
feladatukból adódóan a titkároknak nincsen képesítésük, így nem tudnak válaszokat adni, csak
máshova irányítgatni a hallgatókat.

Az irodát érintően azt mondja, hogy a fűtés miatti épületeket érintő bezárások idejére a
hallgatók néha felkeresték a HÖK irodát jogosan, mivel sehol nem volt feltüntetve, hogy
zárva lenne. Továbbra is szeretnék kérni a HÖK tagjaitól az irodában meglévő rend
fenntartását és az arra való ügyelést.

Egy másik megoldandó dologként hozza fel azt, hogy mivel sok képzésre való
előkészülés történik az irodában, így ezekre mindenképpen kellene kijelölni egy asztalrészt,
vagy sarkot, ahova a képzéstartók tudják pakolni a tollakat és flipchartokat, mert általában
nagyon sok helyet foglalnak el ezekkel, rendetlenséget okozva. Esetleg kirakhatnának egy
dobozt, amiben fixen a képzéstartók eszközeit lehetne tárolni. Így abból akinek szüksége van
rá, tudna ki venni, majd visszarakni tárgyakat.

Következőképpen a Napkazy foglalását hozza szóba. Gyakran megesik, hogy sok
hallgató tölti ott a szabadidejét, miközben valaki más fontos dolgokra szeretné használni a
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termet. Emiatt már többen is kérdezték, hogy nem lehet-e esetleg lefoglalni az adott termet.
Ennek a megvalósíthatóságáról kérdezi a jelenlévő Elnökségi tagokat. Szóba kerül, hogy ki
lehetne esetleg helyezni a Napkazy ajtajára egy táblázatot, amin fel lenne tüntetve, hogy ki,
mikorra és milyen célból szeretné használatba venni a termet. Továbbá egy másik ötlet, hogy
legyen mindez az információ egy online Excel táblázatban látható, amit kizárólag a HÖK
megbízott személyei tudnák szerkeszteni. Így, ha valaki ilyen célból keresné fel a titkárokat,
ők be tudják írni a foglalást, ami látható is lenne. Ez megoldható lenne, ha valahol fel lenne
tüntetve, hogy bárki, akinek ilyen indíttatása van, milyen címen keresheti meg az
illetékeseket.

Továbbá arról kérdezi Lorna Emma Jones Szupkay Benedeket, hogy ha
felgyülemlenek az irodába behozott plakátok és már-már türelmetlenül szeretnék, hogy
kikerüljenek, azokra kaphatnak-e egy felhatalmazást, hogy ők maguk helyezzék ki őket a
KAZY falaira? Szupkay Benedek azt válaszolja, hogy természetesen, erre felhatalmazza őket.

Tóth Dorottya Panna azt a kérdést teszi fel, hogy meg lehet-e azt oldani, hogy
kikerüljön az aktuális nyitvatartás azzal együtt, hogy éppen melyik titkár, mikor tartózkodik
az irodában, hogy könnyebben el lehessen érni őket. Ez megoldás alatt áll.

Lorna Emma Jones és Maller Hanga megköszönik a figyelmet és azt, hogy jelen
lehettek ezen az ülésen.

2. Egyebek

Tóth Cintia azt osztja meg az Elnökség jelenlévő tagjaival, hogy a
minielbeszélgetéseken többen is mondták, hogy a legközelebbi őszi félévtől nem szeretnék,
vagy nem tudnák már betölteni a Hallgatói Önkormányzatban a pozícióikat. Emiatt arra kéri a
jelenlévő Bizottsági Elnököket, hogy kérdezzenek körbe a Bizottságaikban, hogy ki, hogyan
tervezi ezt, hogy mindenképpen időben tudjanak róla.

Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 18:42 perckor lezárja.

Budapest, 2023. február 28.

Tóth Cintia Téglási Berta
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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